

守波失紅魔职业技术学院

Ningbo Dahongying Vocational Technical College



- ▶国家计算机应用与软件技术领域紧缺人才示范性培养培训基地
- Ⅴ浙江省唯一一所创办国家乐范性软件学院的高等职业技术学院
 - ♥策获中国民办教育创新与发展贡献奖暨陈香梅教科文奖
 - 教育部"十五"重点课题成员单位
 - > 浙江省优秀民办高校
 - ₩浙江信息职业教育集团理事长单位





广泛的^社人认可度<mark>源于</mark>办学特色



- ◆ "面向技术、面向应用、面向市场"、以就业为导向、逆向制定培养计划
- ◆ 采用"技术教育加培训"的培养模式 (即"2+1"模式), 强调职业技能优先, 动手能力优先
- ♦ 符合高职人才培养模式的三层架构思想:培养目标清晰化,培养模式多样化、培养工程细节化
 - ◆ 寓灵气于技术、寓情趣于诗文、寓豪情于市场
- ◆ 一切有利于学生健康安全、一切有利于学生成长成才、一切有利于学生就业创业
- ◆ 实行个性化的"动态学分制"、鼓励冒尖、允许学生转专业、推行弹性学制
- ◆ 强调实践职训的"16+2"原则和"最佳衔接"原则
- ◆ "一页纸开卷笔试",展现自我才华的口试,体现团队协作精神的合作考试
- stipulation of teaching plan in accordance with employment.
- Adoption of "Skill Education + Training" Mode (i.e. "2 + 2" Mode), emphasis is laid on skills and know-how training.
- Conform to the approach of dimensional mode for top professional education: distinction in education orientation, variety in mode and details in education engineering.
- Implication of intelligence in technology, implication of temperament in poetry and implication of aspiration in the market.
- Put the students' health and safety first, nurture students into professionals first, help students in employment and undertaking.
- Based on personified "dynamic credit system", practice encouragement of students entering the limelight, permission of major-shifting, and implementation of elastic academic duration.
- ♦ Emphasis is laid on the vocation-oriented principles "16 + 2" and "the best connection".
- "A-piece-of-paper open examination", talent demonstration of oral examination, cooperative examination for demonstration of team work.







国家示范性软件学院

计算机网络技术

计算机信息管理(数据库技术及应用)

计算机信息管理(商务软件应用)

计算机信息管理(政务软件应用)

计算机信息管理(信息系统管理)

软件技术(JAVA 程序设计)

软件技术(ASP 及.NET 程序设计)

软件技术(C/S及DELPHI程序设计)

软件技术(嵌入式系统)

软件技术(软件测试)

软件技术(软件写作)

计算机应用技术

计算机多媒体技术

计算机系统维护

计算机硬件与外设

网络系统管理

动漫设计与制作

图形图像制作(影视制作)

图形图像制作(平面设计)

计算机辅助设计与制造

数控技术



计算机与信息工程系

计算机应用技术

计算机信息管理

计算机网络技术

信息经济与管理系

物流管理

会计

电子商务

市场营销

国际交流系

应用英语(商务、外贸)方向 应用英语(旅游)方向

现代应用技术系

计算机通信

应用电子技术

机电一体化技术

楼宇智能化工程技术

汽车检测与维修技术

人文艺术系

文 秘

艺术设计





孙惠敏 宁波大红鹰教育集团执行总裁



俞瑞钊 宁波大红鹰职业技术学院院长、教授 原新江大学教务长、计赞规博士生导师 斯江省高校计算机教学研究会調理事长 教育部高职高专人才培养工作水平评估委员会委员



一支专家型、开拓型、事业型领导班子和一个求真务实、团结高效、勇于进取的学习型、 实践型管理团队,以科学严谨的态度探索着高等职业教育的发展规律,以先进的办学理念构建 着致具特色的办学模式,以散为人先的勇气推进着管理体制的改革和创新,在全方位拓展学院 办学外延的同时,不断丰富和叙该着高职教育内涵。





学院高度重视师资队伍建设, 下大本钱着力引进了 一大批双高(高学历、高职称)人才和具备较强实践工 作能力的"双师型"教师,同时通过专业带头人、课程 负责人、青年骨干教师等梯队建设和校本培训、构建了 一支职业道德优、业务水平高、结构层次合理的师资队 伍。目前有专任教师 420 余名, 其中"双师型"教师占 比 40% 以上。

Despite high expenses, the college pays much attention to team buildup of teachers, introducing a large batch of "highranked" teachers (teachers with higher education and higher professional titles), at the same time, the school is concentrating in ladder buildup of training "double-skill" teachers through leading professionals, course directors, young backbone teachers, and trying to organize a balanced teacher team, excellent in dedication, strong in ability and rational in structure. At present, there are 420 full-time teachers, of which "double-skill" teachers rated more than 40%.









Ningbo Dahongying Vocational Technical College





This college has evolved from Ningbo Vocation-Oriented College which was founded in December, 1997, and it was renamed Ningbo Vocational College in 1998. In April, 2001, Dahongying Voca-

tional & Technical College was approved by Zhejiang Provincial government. In May, 2002, the college was formally established. The college covers an area of 660 hectares with its floor space of 30 thousand square. Meters, and the grand investment reached 600 million RMB. The lay-out is grand and splendid with graceful academic environment.











一流的教学

學院建有总建筑面积达2万多平方米 的校內职训基地,教学仪器总值达4000多万 元、生均仪器设备达6500多元,在浙江省 高职院校中处于领先地位。

齐全教学功能



宁波大红鹰职业技术学院

Ningbo Dahongying Vocational Technical College



The college boasts of a campus training base, covering an area of 20 thousand sq. ms, and its teaching apparatus valued 4000 thousand RMB, with an average rate of 6.5 thousand per student, a leading position among equivalent colleges in Zhejiang.

